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Sociālo un veselības jautājumu komitejas  sēdes protokols 

Dienvidkurzemes novads,Lielā iela 76, Grobiņa 
 
15.01.2024. Nr. 1 
 
 
Sēde sasaukta 2024.gada 15.janvārī plkst. 09:00 
Sēde sākta 2024.gada 15.janvārī plkst. 09:07 
Sēde slēgta plkst. 10:38 
 
Sēdē piedalās 5 komitejas locekļi: 
Juris Grasmanis (klātienē) , Andrejs Radzevičs (klātienē), Inga Ratniece (klātienē), Laila 
Roga (klātienē), Aivars Galeckis (klātienē). 
 
Sēdē piedalās: 
Oksana Strēle (klātienē), Gunta Gulbe (klātienē), Gints Brumbergs (klātienē), Evija 
Farbotko (klātienē), Sanita Dejus (klātienē), Andra Valuže (klātienē), Austra Smilgaine 
(klātienē). 
 
 
Sēdi vada Juris Grasmanis 
 
Sēdi protokolē Agnese Retere 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. Audioieraksts pieejams www.dkn.lv  
 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par sociālā dienesta sociālās palīdzības budžeta plānu 2024. gadam. 

 

 

 

http://www.dkn.lv/


 
1.§ 

Par sociālā dienesta sociālās palīdzības budžeta plānu 2024. gadam. 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 00m 07s 
 

Ziņo Oksana Strēle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Laila Roga 
 
 
 

Informē, ka budžets ir vienlīdzīgs iepriekšējā gadā plānotajam. 
Kopējais budžets šogad 2 386 215,00 EUR (divi miljoni trīs simti 
astoņdesmit seši tūkstoši divi simti piecpadsmit eiro). Iepriekšējā 
gadā bija 2 402 300,00 EUR (divi miljoni četri simti divi tūkstoši trīs 
simti eiro). Šogad papildus klāt ir nākuši 80 000,00 EUR krāsns 
remontiem. 20 000,00 EUR rehabilitācijas pakalpojumi bērniem. 
Budžetā arī iekļauti līdzekļi sociālajai rehabilitācijai trūcīgām un 
maznodrošinātām personām, ar pirmās un otrās grupas invaliditāti. 
Informē par izlietoto pabalstu apjomu iepriekšējā gadā un plānoto 
šogad, par projektu “Kurzeme visiem”, par kopējo budžeta plānu 
Aizputes veselības un sociālās aprūpes centram 32 186,00 EUR. 
GMI pabalstiem pagājušo gadu izlietoti 203 000,00 EUR (550 
personas ir saņēmušas šo pabalstu.) Mājokļu pabalstam pagājušo 
gadu izlietoti 524 000,00 EUR. 2024.gadā ieplānots 525 000,00 
EUR. Veselības aprūpei pagājušo gadu izlietoti 86 079,00 EUR 
(trūcīgām un maznodrošinātām personām, bērni ar invaliditāti, 
audžu ģimenēs ievietotie, personas ar 1.grupas invaliditāti un 
vientuļie seniori virs 80 gadiem). 2024.gadā kopā ieplānots 117 
000,00 EUR. Lielu budžeta daļu sastāda sociālo garantiju 
nodrošināšana bāreņiem un bērniem ārpus ģimenes. Iepriekšējā 
gadā šajā pozīcijā izlietoti 179 000,00 EUR. 2024.gadā ieplānoti 
185 000,00 EUR.  Bērnu piedzimšanas pabalsts. Iepriekšējā gadā 
par 322 piedzimušiem bērniem tika prasīts pabalsts un ir izlietots 
161 000,00 EUR. Apbedīšanas pabalsts izlietots 46 330,00 EUR 
(460 personas). Politiski represētās personas pabalsti un izlietoti 
126  400,00 EUR. Uzturēšanās maksa ilgstošās aprūpes iestādēs 
2023.gadā  678 000,00 EUR.  Brīvpusdienas un daļēji apmaksātas 
pusdienas, izlietotie līdzekļi 135 000,00 EUR.  Pabalsts 
aizgādņiem - 2023.gadā izlietoti 70 personām, kas ir 30 000,00 
EUR. 2024.gadā pabalsts aizgādņiem ieplānots 31 000,00 EUR.  
Krīzes situācijām 2023.gadā izlietoti 23 000,00 EUR un tos 
pieprasījušas 64 mājsaimniecības. 
 
Komitejas sēdes gaitā [ audio ierakstā sākot ar 00h 08m 42s ] tiek 
ziņots par pieejamiem pakalpojumiem, plānā uz 2024.gadu. 
Pārrunāts jautājums par budžetā plānotā pacēlāja/lifta iegādi.   
 
Uzdod precizējošus jautājumus par kopējo, Sociāliem mērķiem 
paredzēto budžetu. 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 
 
 
Juris Grasmanis 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 
 
Juris Grasmanis 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 

Komitejas sēdes gaitā klātesošie vienojas Sociālā budžeta plānā 
atlikt : 

- grupu dzīvokļu mājai “Sudrabi”, Rucavā, pacēlāja/lifta iegādi 
30 000 Euro apmērā; 

- sociālā aprūpes centram “Vaiņode” pacēlāja iegādi. Pie šī 
jautājuma notiek diskusija par pacēlāja tehniskā projekta 
izstrādes nepieciešamību.  

 
Rosina nākošajā Sociālo un veselības jautājumu komitejas sēdē 
iepazīstināt deputātus ar statistikas datiem – cik, kurā vietā, kāds 
aprīkojums, kādi ārpakalpojumi, kādas pakalpojumu cenas, 
pieejamo vietu skaits, finanšu analīze utt. 
Piedāvā nākamo komitejas sēdi organizēt kā izbraukuma sēdi, 
dodoties uz SIA “Pansionāts Rokaiži”, lai deputātiem būtu iespēja 
iepazīties ar sociālo pakalpojumu sniedzēju reālo situāciju. 
Iesaka aizbraukt uz SIA “Pansionāts Rokaiži” un pēc tam  organizēt 
Sociālo un veselības jautājumu komitejas sēdi Aizputes pilsētas 
pārvaldē. 
Akcentē, ka šobrīd sociālā budžeta plānā ir neskaidrības par 
ilgstošām aprūpēm un tādēļ, tiek plānots veikt komitejas 
izbraukumus uz pašvaldības sociālās aprūpes iestādēm.  
Piebilst, ka izbraukumā būtu nepieciešams pieaicināt arī Attīstības 
un uzņēmējdarbības daļu pārstāvjus, lai varētu saņemt informāciju 
par papildus finanšu resursu piesaistīšanas iespējām.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Aivars Galeckis, Juris Grasmanis, Laila Roga,) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Inga Ratniece, Andrejs Radzevičs - Nepiedalās 
balsojumā) 

Nolemj: Pieņemts zināšanai. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 25m 48s 
 
 
 
Sociālo un veselības jautājumu komitejas priekšsēdētājs Juris Grasmanis 
     26.01.2024. 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
                                                 26.01.2024. 


